
Beleid

Leden van de gemeenteraad

Fractie Hart voor Bloemendaal

T.a.v. mevrouw M. Roos-Andriesse en

de heer R.M. Slewe

Postbus 201

2O5O AE OVERVEEN

Datum

Uw kenmerk

Ons kenmerk

Behandeld door

Doorkiesnummer

Onderwerp

Verzonden

Bijlage(n)

26 november 2Ol9

20t9007857
Burgemeester
023-5225555
Presentielijsten

*
Bloemendaal

Gemeenle Bloemendool

Poslbus 201

2050 AE Overveen

f 14023

www.bloemendool.nl

Geachte mevrouw Roos-Andriesse en heer Slewe,

Via de griffie is een e-mail ontvangen welke de heer Slewe op 7 november 20L9 (L9:47 uur) heeft
verzonden. ln deze e-mail stelt de heer Slewe de volgende vraag: "Wederom een bijzondere oqnvol von

de burgemeester, Doorn kan zeggen wot hijwil maor HvB niet. Voorts de mededeling dot leden von HvB

wel meer wegblijven von reguliere vergoderingen. En dat is een bewust hele foute onjuiste insinuerende

opmerking en ik wil dot dit rechtgezet wordt. En het bewijst dot de burgemeester niet boven de partijen
stoot. lk eis rectificotie in het openboar. De presentielijsten liggen er."

Via de griffie is eveneens op 7 november 2019 (20:33 uur) door mevrouw Roos-Andriesse een

aanvullende vraag gesteld met betrekking tot hetzelfde onderwerp "Presentielijsten". Mevrouw Roos-

Andriesse vraagt: "lk verzoek u de presentielijst no te goan vanaf maart 2074 toen ik in de raod kwom en

mijte laten weten hoeveel procent van de tijd ik afwezig ben geweest. En hoeveel vergoderingen ik heb

bijgewoond in vergelijking met olle ondere raadsleden. En don verzoek ik u dot in het openboor mee te
delen. Doet u dot niet, dan zol ik in de eerstvolgende rood een openbore mededeling doen."

ln deze brief leest u het antwoord op de gestelde vragen over het onderwerp "Presentielijsten"

Er zijn naar mijn mening geen onjuiste mededelingen gedaan

Een rectificatie is daarom niet aan de orde. Mijn opmerking tijdens de laatstgehouden raadsvergadering

van 7 november 2019 betrof het feit dat ik aanvallen op de persoon, in plaats 'op de bal', zeer ongepast
vind. Dat is volledig in lijn met hetgeen ik bij mijn benoeming (en bij gelegenheid van mijn installatierede)
heb gezegd en dat zal ik in voorkomende gevallen blijven herhalen.
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Nadat ik direct na de pauze van de begrotingsraad had geconstateerd dat mevrouw Roos-Andriesse de

vergadering inmiddels had verlaten heb ik letterlijk gezegd: " Het komt voker voor dat leden van HvB niet
oanwezig zijn bii de beroadslaainoen en ik zou groog weten waarom." lk had mevrouw Roos-Andriesse,
zoals ik ook op dat moment heb aangegeven, er op willen wijzen dat ik haar persoonlijke aanvallen
eerder die avond respectloos vind. Echter, mevrouw Roos-Andriesse had de vergadering verlaten en

nam geen deel meer aan het democratische proces. ln deze context moet m¡jn opmerking over
aanwezigheid worden geplaatst worden.

Fractieleden van HvB hebben het afgelopen jaar meerdere malen de vergadering (tijdelijk) verlaten
U kunt dat zelf ook teruglezen in de verslagen van de raadsvergaderingen. De presentielijsten zijn niet
representatief voor de mate van aanwezigheid tijdens een vergadering.

Een afschrift van deze brief zend ik ter kennisname aan de leden van de raad

Met vriendelijke groet,

E.J

ster van Bloemendaal,


